

# TMTS 永續騎行

## TMTS EcoRide Adventure



## 活動資訊 Information

---

**主辦單位: TMTS 台灣國際工具機展**

Organizer : Taiwan International Machine Tool Show (TMTS)

**執行單位: 時代社群行銷有限公司**

Implementer : Timedia Social Co.

**活動日期: 2024/3/29**

Event date : March 29, 2024

**集合地點: 南港展覽館一館 主入口(1號入口)**

Meeting point : Main Entrance (Entrance I) at Taipei Nangang Exhibition Center, Hall 1. (TaiNEX 1)

**參加資格: 非台灣國籍之觀展賓客**

Application requirement : Attendees or buyers for non-Taiwanese



## 活動行程：

Scheduled itinerary :

### 08:00-08:30 報到、領取單車、說明路線後出發

08:00-08:30 Meet at Entrance 1 at TaiNEX 1. Bicycle and equipment check.

### 08:30-11:30 路線體驗，兩處補給點：三腳渡、島頭公園

08:30-11:30 Riding commences. Supply station : Sanjiaodu、Shezi Daotou Park

### 11:30-12:00 終點：大稻埕碼頭，導覽迪化街

11:30-12:00 Reaching final destination at Dadaocheng Wharf with a guided tour of Dihua Steet.

### 12:30-13:00 遊覽後乘車返回會場繼續觀展

12:30-13:00 Transporting back to the venue and exploring the exhibition.



## 報名方式

### How to participate

---

#### 報名方式: 填寫Google表單

Filling out the Registration Google Form.

#### 報名截止日: 2024/2/29 (額滿為止)

The registration deadline is Feb. 29, 2024, or until the registration is full.

#### 活動費用: **免費**—參加者僅需負擔單車承租費用, 或可自備單車。

Registration Fee :

**Free of charge.** -Participants only need to cover the bicycle rental fee or may bring your own bike.



## 單車租借方案：

Scheduled itinerary :

### A:捷安特一般公路平把車-\$500元/台 (含安全帽一頂)

-Option A- Giant manual cross bike with the same level of specification. NTD 500/with a helmet.



### B:捷安特電動輔助自行車(E-Bike)-\$1260/台 (含安全帽一頂)

-Option B- Giant E-bike with the same level of specification. NTD 1260/with a helmet.

